



Circular No.: 2021/22-021

13 September 2021

Dear Parents/Guardians,

Arrangement on “House Day” for Registration of Co-curricular Activities

In order to nurture the sense of belonging to the school in students and foster ties among schoolmates across levels, we execute a “House” system with 4 houses, designated by the colours “Red”, “Yellow”, “Blue” and “Green”. Each student will be allocated to any one of the houses. We will launch the “House Day” on 21 September 2021.

On that day, students will group according to their corresponding houses to register for the participation of the co-curricular activities to be held in this school year. In this connection, I write to inform you that students should arrive at school by 8:00 a.m. and attend the first 4 lessons until 10:50 a.m. Thereafter, the school will suspend classes to leave room for the house meeting and its associated registration of the activities. Students are expected to leave school at 12:00 noon.

Please encourage the students to actively participate in “House” and co-curricular activities.

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin
Principal

通告號碼：2021/22/021

各位家長：

「社員大會」及聯課活動組報名安排

本校透過社際活動，增強各級同學之聯繫及培養同學之歸屬感。全校分為紅、黃、藍、綠四個社，而每一學生均分別編入其中一社。今年「社員大會」定於九月二十一日（星期二）舉行，內容包括聯課活動組報名，整個程序大約一小時。

當日，所有同學第一至第四課節（即上午8時至上午10時50分）如常上課，隨即必須按所屬「社」別準時出席「社員大會」。學生於中午12時放學。

請家長鼓勵子女積極參與社際活動。

敬祝
安康！

校長
談國軒

二零二一年九月十三日